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Protokół Nr XIII /2019 

ze zwyczajnej sesji Rady Miasta Przeworska  

 

Sesja Rady Miasta Przeworska odbyła się w dniu 26 września 2019 r. w godzinach 

od 16.00 do 17.00 w salach Ratusza w Przeworsku, ul. Rynek 1, I piętro. 

 

W sesji oprócz Radnych Miasta Przeworska wg. listy obecności, stanowiącej Załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu, uczestniczyli zaproszeni goście: Pan Leszek Kisiel Burmistrz 

Miasta Przeworska, Pan Wojciech Superson Zastępca Burmistrza Miasta Przeworska, Pani 

Dorota Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska, Pan Bogdan Sebzda Radny Powiatu 

Przeworskiego Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Przeworsku, Pani Agnieszka Storek 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Przeworsku, Pani Lidia Bułaś Dyrektor 

Szkoły Podstawowej Nr 3 w Przeworsku, Pan Mirosław Stecko pracownik Biura Prawnego 

Urzędu Miasta Przeworska, przedstawiciele samorządu mieszkańców wg. listy obecności, 

stanowiącej Załącznik nr 2 do niniejszego protokołu oraz przedstawiciele prasy i mieszkańcy 

miasta. 

  

Punkt 1 porządku obrad: „Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad”. 

 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miasta Przeworska Pan Tomasz Majba 

wypowiadając słowa: „Otwieram XIII zwyczajną sesję Rady Miasta Przeworska…”. Powitał 

radnych miasta Przeworska, Burmistrza Miasta Przeworska wraz z pracownikami urzędu 

miasta i dyrektorami jednostek organizacyjnych miasta Przeworska, Radnego powiatu 

Przeworskiego oraz mieszkańców miasta Przeworska. Poprosił radnych o zalogowanie się na 

terminalach. Stwierdził na podstawie listy obecności oraz informacji z logowania się radnych 

na terminalach prawomocność obrad. Oznajmił, że w sesji uczestniczy 12 radnych, co 

pozwala Radzie podejmować prawomocne uchwały. Nieobecni radni: Pan Marek Janisz, Pan 

Maciej Szewczyk oraz Pan Krzysztof Wiśniowski zgłosili swoją nieobecność na sesji.  
 

Punkt 2 porządku obrad: „Przedstawienie porządku obrad”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poinformował, że wraz z materiałami na 

sesję Rady Miasta Przeworska, radni otrzymali porządek obrad. Zapytał, czy ktoś wnosi 

uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Zapytał Burmistrza Miasta Przeworska, czy 

chce zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Następnie oddał mu głos.  

 

Pan Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska poprosił o wprowadzenie do 

porządku obrad dwóch projektów uchwał: projektu w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

leasingowego na samochód osobowy oraz projektu w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zaproponował, aby projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na samochód osobowy znalazł się  

w punkcie 12 porządku obrad, a projekt uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk w punkcie trzynastym. Oznajmił, że pozostałe punkty 

porządku obrad zwiększą swoją numeracje o dwa. Następnie poddał pod głosowanie wyżej 

zaproponowane zmiany w porządku obrad trwającej sesji Rady Miasta Przeworska. Poprosił 

radnych o oddawanie głosu za pomocą terminali do głosowania i podnoszenie ręki. Ogłosił 

wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Imienny wykaz głosowania nad 

zmianą porządku obrad sesji stanowi Załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Po zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 29 sierpnia 2019 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Przeworska z działalności podejmowanej w okresie 

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

5. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2019 r. oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury –  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Przeworska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zniesienia współwłasności 

nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości miejskich.  

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum nr 1 

im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Przeworsku.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na samochód 

osobowy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozę finansowej Gminy 

Miejskiej Przeworsk.  

13. Informacja o zgłoszonych interpelacjach i zapytaniach radnych.  

14. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji 

Rady. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie sesji.  

 

Następnie przystąpił do jego realizacji. 

 

Punkt 3 porządku obrad: „Przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 29 sierpnia  

2019 r. ”  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska oznajmił, że protokół z sesji Rady Miasta 

Przeworska odbytej w dniu 29 sierpnia 2019 r. był wyłożony na posiedzeniach komisji oraz  

w Biurze Obsługi Rady Miasta Przeworska. Zapytał radnych czy mają uwagi do 

sporządzonego protokołu. Wobec braku uwag do protokołu, poddał przyjęcie protokołu pod 

głosowanie. Poprosił radnych o oddawanie głosów przy pomocy terminali do głosowania  

i podnoszenie ręki. Stwierdził następnie, że w głosowaniu wzięło udział 12 radnych, protokół 

z sesji odbytej w dniu 29 sierpnia 2019 r. został przyjęty wynikiem głosów: za – 12, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Imienny wykaz głosowania za przyjęciem protokołu z sesji odbytej  

w dniu 29 sierpnia 2019 r. stanowi Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Przewodniczący 

Rady Miasta Przeworska przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  
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Punkt 4 porządku obrad: „Sprawozdanie Burmistrza Miasta Przeworska  

z działalności podejmowanej w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska oddał głos Burmistrzowi Miasta 

Przeworska.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że: 

- uchwały podjęte na sesji 29 sierpnia są zrealizowane lub w trakcie realizacji, 

- zostało złożone do Zarządu Powiatu zapotrzebowanie w zakresie wspólnej realizacji zadań  

w 2020 r,: na wykonanie dokumentacji przebudowy na drogę 835 od skrzyżowania  

z ul. Krasickiego do skrzyżowania z ul. Lubomirskich, koszt inwestycji ok 4 mln. zł, oraz na 

remont ul. Niepodległości i Głębokiej, 

- podobne zapotrzebowanie złożone zostało do Wójta Gminy Przeworsk – na realizację 

kanalizacji deszczowej na ul. Korczaka, koszt zadania ok 900.000 zł, w celu rozwiązania 

problemu z wodami opadowymi,   

- został złożony wniosek do Wojewody Podkarpackiego o dofinansowanie przebudowy dróg 

osiedla Poniatowskiego i Sobieskiego. Po rozstrzygnięciu konkursu nasz wniosek znajduje się 

na 12 pozycji listy rezerwowej, 

- przeprowadzono postępowanie w procedurze przetarg nieograniczony dla zadania pn.: 

Dostawa wraz z montażem wyposażenia dla Domu Kultury przy ul. Wiejskiej  

z przeznaczeniem na Dom Seniora w Przeworsku, przetarg rozstrzygnięty, umowa zawarta  

 firmą z KAL – SPORT Hurtownia Sportowa z Rzeszowa, cena oferty 76.740,93 zł brutto, 

okres gwarancji 37 miesięcy,  

- przeprowadzono postepowanie w procedurze przetarg nieograniczony na rzecz Miejskiej 

Biblioteki Publicznej w Przeworsku dla zadania pn: Przebudowa Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Przeworsku, postepowanie nie rozstrzygnięte, umowa nie zawarta, wpłynęło  

5 ofert, po wstępnym badaniu ofert, najkorzystniej pod względem ceny i gwarancji wypada 

oferta: BUDOART Michał Łata ze Stalowej Woli, 

- 1 września rozpoczął się rok szkolny 2019/2020, zaznaczył, że do końca października 

najprawdopodobniej zakończy się remont krytej pływalni, zlecono wymianę co i wykonawca 

oczekuje na zamówione specjalistyczne grzejniki,  

- zakończono III etap remontu muru starego cmentarza od ul. Kołłątaja. Przypomniał, że  

w latach 2017 – 2018 dwa pierwsze etapy remontu muru wykonywała PGK, III etap 

wykonywała firma  MILBET z Widnej Góry, 

- została zakończona inwestycja drogowa na ul. Krętej. Mieszkańcy zyskali nową kanalizację 

deszczową oraz jezdnię z nawierzchnią brukową. Wykonawcą robót była firma Usługi 

Remontowo - Budowlane Krzysztof Balawender ze Studziana. Wykonane prace kosztowały 

łącznie 788 375, 41 zł. Zadanie finansowane było częściowo z promesy na realizację zadań  

z zakresu usuwania skutków klęsk żywiołowych oraz ruchów osuwiskowych ziemi. Był to  

I etap stabilizacji osuwiska w rejonie ulicy Wałowej, Bernardyńskiej i Krętej w Przeworsku 

wraz z odbudową dróg i infrastruktury technicznej, 

- trwają prace remontu drogi na osiedlu Benbenka,  

- zakład gazowniczy wymienia obecnie ciągi gazowe na osuwisku przy ul Czarnieckiego, 

- do końca października trwać będzie remont Rynku, 

- odbyło się spotkanie z mieszkańcami Osiedla nr 8, 

- odbył spotkanie z prezesem PGK Krzysztofem Ożogiem, 

- uczestniczył w jubileuszu 25 lecie ARiMR na Politechnice Rzeszowskiej, 

- odbył spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie umożliwienia lewoskrętów na drodze 

krajowej 94 
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- wraz z Dyrektorem MOPS odbył spotkanie z kierownikiem PCK Tomaszem Hucem  

w sprawie porozumienia z MOPS co do racjonowania paczek żywnościowych dla osób, które 

są do tej pomocy zakwalifikowane, będzie to ok 600 paczek, . 

- odbył spotkanie z prezesem PTBS Zbigniewem Kadukiem w sprawie prac remontowych na 

oberży, poinformował, że są tam problemy konserwatorskie,  

- zgodnie z ogłoszonym przez Niego terminem naboru wniosków do „Budżetu 

obywatelskiego na rok 2020”, do 30 sierpnia 2020 r. mieszkańcy naszego miasta mogli 

zgłaszać swoje propozycje zadań w dwóch kategoriach tj. projekt ogólnomiejski, którego 

realizacja nie przekroczy kwoty 100 tys. zł. oraz projekt lokalny (osiedlowy), którego 

realizacja nie przekroczy kwoty 50 tys. zł. W kategorii projekty ogólnomiejskie zgłoszono  

4 projekty, w kategorii projekty lokalne 5 projektów. Projekty zostały ogłoszone na tablicach 

ogłoszeń oraz na BIP, powołana komisja zweryfikowała zgłoszone projekty. Głosowanie 

rozpocznie się 1 października i potrwa 10 dni.  

- u Marszałka Województwa Podrackiego wspólnie z innymi samorządowcami 

reprezentującymi podkarpackie gminy złożył podpisy na dokumentach, które są kolejnym 

krokiem do powstania Podmiejskiej Kolei Aglomeracyjnej. Dodał, że Podmiejska Kolej 

Aglomeracyjna to wielki projekt infrastrukturalny, o wartości 500 mln. zł, realizowany przez 

samorząd województwa wraz z PKP PLK S.A. oraz samorządami gminnymi. Jest to 

największy projekt kolejowy, jaki był realizowany przez samorząd wojewódzki. Oznajmił, że  

w ramach projektu miasto zaprojektuje i wybuduje parking przy ul. Lubomirskich na  

30 miejsc parkingowych, który będzie służył zarówno podróżnym PKP, jak i na tzw. 

Wąskotorówce. Wyraził zdanie, że ten projekt ułatwi to komunikację kolejową za stolicą 

województwa, a także z lotniskiem w Jasionce. 

Przedstawił wydarzenia sportowe i kulturalne, które odbyły się w okresie międzysesyjnym: 

- 1 września br. w 80. rocznicę wybuchu II wojny światowej na odrestaurowanej mogile 

Żołnierza z 1939 roku, grobach Nieznanych Żołnierzy, mogiłach Żołnierzy Kampanii 

Wrześniowej Z-ca Burmistrza Wojciech Superson, Przewodniczący Rady Miasta Przeworska 

Tomasz Majba oraz Sekretarz Miasta Przeworska Agnieszka Zakrzewska wspólnie  

z kombatantami złożyli kwiaty i zapalili znicze, 

- 8 września wspólnie z radnymi uczestniczył we mszy św., podczas której odbyła się 

koronacja cudownego obrazu Przeworskiej Matki Bożej Pocieszenia w parafii pw. św. 

Barbary ojców Bernardynów. Cudowny wizerunek otoczony jest czcią wiernych od czterystu 

lat, 

- 14 września odbyła się zorganizowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Przeworsku cykliczna impreza „Przeworsk biega”. Była to już 9 edycja tego wydarzenia.  

W czasie sobotniej imprezy odbyły się biegi w kategoriach: przedszkolaków, szkół 

podstawowych oraz bieg otwarty. Podkreślił, że w imprezie wzięło udział ponad 120 

uczestników w różnych kategoriach wiekowych, 

- 20 września 2019 r. w Miejskim Ośrodku Kultury w Przeworsku odbyła się Konferencja 

naukowo-szkoleniowa pn. „Zdrowie kobiety - problem interdyscyplinarny”. Reprezentowała 

Go Pani Sekretarz Miasta Agnieszka Zakrzewska. W czasie prelekcji przedstawione zostały 

problemy kobiet ze szczególnym uwzględnieniem chorób z zakresu neurologii, kardiologii, 

urologii, uzależnień oraz promocji zdrowia i profilaktyki uzależnień. Konferencję uatrakcyjnił 

występ zespołu „Passione, 

- 22 września br. w Miejskim Ośrodku Kultury w Przeworsku, odbył się jubileusz 25-lecia 

istnienia Przeworskiej Kapeli Podwórkowej Beka. W związku z dużą aktywnością twórczą 

oraz wysokim poziomem artystycznym prezentowanym przez „BEKĘ”, stała się ona grupą 

reprezentacyjną Miejskiego Ośrodka Kultury, Miasta Przeworska oraz Województwa 

Podkarpackiego kapela była często nagradzana. Wyraził zdanie, że świętowanie jubileuszu 
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było bardzo przyjemne. Pożyczył kapeli aby grała dla Przeworska i nie tyko, przez następne 

25 lat,  

- w ten sam dzień, wspólnie z Zastępcą i Sekretarzem Miasta uczestniczył w Pikniku 

Rodzinnym w Szkole Podstawowej Nr 3 w Przeworsku gdzie wspólnie z dziećmi i rodzicami 

został otwarty nowy rok szkolny. 

- poinformował, że Wszystkie informacje dostępne są na stronie internetowej miasta, zachęcił 

do korzystania z niej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska podziękował Burmistrzowi za złożone 

sprawozdanie. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku 

obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad sesji.  
  

Punkt 5 porządku obrad: Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu 

miasta za I półrocze 2019 r. oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poinformował, że ww. informacje radni 

otrzymali w dniu 30 sierpnia 2019 r. Poprosił Burmistrza Miasta Przeworska o zabranie głosu.  

 

Pan Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jak co roku 

przedkładana jest Radzie Miasta oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Rzeszowie 

informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2019 r. oraz informacje 

przygotowane przez Kierowników samorządowych instytucji kultury o przebiegu wykonania 

planu finansowego ich jednostek. Dodał, że radni otrzymali te informacje w ustawowym 

terminie. Ponadto na posiedzeniach Komisji Rady Miasta Przeworska ww. informacje zostały 

wnikliwie przeanalizowane. Poinformował następnie, że planowany budżet miasta po stronie 

dochodów za I półrocze 2019 roku zamknął się kwotą 71.474.119,24 zł, wykonany został  

w wysokości 35.244.236,64 zł, co stanowi 49,31 % planu, w tym dochody bieżące 

34.791.597,36 zł i dochody majątkowe w wysokości 452.639,28 zł. Powiedział dalej, że 

wydatki z budżetu miasta planowane w wysokości 71.341.842,24 zł wykonano  

w wysokości 34.428.970,68 zł, co stanowi 48,26 % planu w tym: wydatki bieżące – 

31.698.126,51 zł oraz wydatki majątkowe w wysokości 2.730.844,17 zł. Planowane 

przychody budżetu gminy w wysokości 367.723 zł wykonane w wysokości 474.179, 34 zł. 

Określone zostały rozchody budżetu w wysokości 500.000 zł, które zostaną przeznaczone na 

spłatę kredytów. Ponadto wyodrębnione zostały wydatki na dokształcanie nauczycieli  

w kwocie 73.105 zł, z czego wykorzystano w I półroczu kwotę 17.812 zł. Pozostała do 

wykorzystania w budżecie miasta rezerwa celowa ogólna na nieprzewidziane wydatki  

w wysokości 100.000 zł i rezerwa celowa na nagrody Burmistrza Miasta Przeworska dla 

nauczycieli w wysokości 22.000 zł. Na skutki reformy oświaty została utworzona rezerwa  

w wysokości 400.000 zł, a na zarządzanie kryzysowe w wysokości 110.000 zł. Burmistrz 

Miasta Przeworska poinformował następnie, że w czasie posiedzenia komisji radni zadawali 

pytania, uzyskali informacje, że zarówno planowane dochody na poziomie 49,31%, jak  

i wydatki – 48,26 % mieszczą się w założonych ramach planu budżetowego. Wyraził 

nadzieję, że w II półroczu budżet miasta Przeworska będzie realizowany w podobny sposób.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poinformował, że 23 września 2019 r. 

odbyło się posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska, któremu 

przewodniczył jej Przewodniczący Pan Krzysztof Wiśniowski. Oznajmił, że nie jest on 

obecny na sesji Rady Miasta. O przedstawienie opinii z prac komisji poprosił Zastępcę 
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Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta Przeworska, Pana 

Mateusza Kowala.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. Informację  

o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2019 r. oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury przyjęła pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska powiedział, że w dniu 24 września 2019 r. 

odbyło się posiedzenie Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska. Obrady 

prowadził Przewodniczący Komisji, Pan Wacław Krupa. Poprosił go o przedstawienie opinii 

z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że komisja ww. Informację o przebiegu wykonania budżetu miasta 

za I półrocze 2019 r. oraz informacje o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury przyjęła pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad przyjęciem przez Radę Miasta Przeworska informacji 

o przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze 2019 r. oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury. Ogłosił wyniki głosowania: 

za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. Informacje zostały przyjęte przez 

Radę Miasta Przeworska. Imienny wykaz głosowania nad ich przyjęciem stanowi Załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu. Następnie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Punkt 6 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na rok 2019”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta Przeworska na 2019 rok dotyczy głównie zaplanowania większych 

dochodów, które będą przeznaczone na wypełnienie zobowiązań, dotyczących głównie 

oświaty. Poinformował, że zwiększa się wydatki o kwotę w wysokości 1 365 025 zł, z czego 

na oświatę przeznacza się kwotę 1.353.148 zł. Zaznaczył, że w wyniku podwyżek płac dla 

nauczycieli muszą zostać podwyższone dochody, w celu zabezpieczenia środków na oświatę, 

w tym na podwyżki płac dla nauczycieli oraz odprawy dla nauczycieli z likwidowanego 

Gimnazjum Nr 1 w Przeworsku. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  
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Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta na 2019 r. Poprosił o przystąpienie do głosowania za pomocą terminali do głosowania 

oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje Nr XIII/125/2019. Uchwała oraz 

imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi Załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. Następnie przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 7 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu  

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały przez Burmistrza. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że zmiany ustawy, która reguluje sposób  

i zakres zbierania odpadów spowodowała konieczność uaktualnienia uchwał Rady Miasta: 

ww. uchwały oraz uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Przeworska. Oznajmił, że główne zmiany dotyczą: dookreślenia odpadów, które będą 

zbierane od właścicieli nieruchomości w zamian za uiszczoną opłatę za zagospodarowanie 

odpadami komunalnymi, zmiany częstotliwości wywozu niesegregowanych, zmieszanych 

śmieci z budynków wielolokalowych w okresie 1 listopada do końca lutego; z dwóch na trzy 

odbiory w ciągu tygodnia. Ponadto, zapewnia się odbiór popiołu z posesji należących do 

właścicieli domów jednorodzinnych. Dodatkowo uszczegółowiono listę odpadów 

komunalnych, które można oddawać do PSZOK; m.in. o odpady niekwalifikujące się do 

odpadów medycznych i powstałych w gospodarstwie domowym w wyniku przyjmowania 

produktów leczniczych w formie iniekcji oraz prowadzenia monitoringu poziomu substancji 

we krwi, w szczególności igieł i strzykawek. Podkreślił, że zmiana ustawy wymusiła 

dokonanie ww. zmian w treści obowiązujących na terenie naszej gminy uchwał. Oznajmił, że 

kończy się trzyletnia umowa na odbiór i składowanie odpadów segregowanych. Dodał, że 

nowy przetarg jest w przygotowaniu. Podjęcie tej i następnej uchwały będzie podstawą do 

przygotowania specyfikacji przetargowej.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  
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Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Poprosił  

o przystąpienie do głosowania za pomocą terminali do głosowania oraz podniesienie ręki. 

Ogłosił wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. 

uchwała została podjęta i otrzymuje Nr XIII/126/2019. Uchwała oraz imienny wykaz 

głosowania nad jej podjęciem stanowi Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. Przystąpił do 

realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 8 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Przeworska”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że jest to uchwała mówiąca o regulaminie  

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Przeworska. Oznajmił, że jest to uchwała 

ogólniejsza, natomiast poprzednio podjęta uszczegóławia zasady odbioru śmieci z terenu 

miasta. Wymieniono w niej wszystkie czynności, które w regulaminie powinny się znaleźć. 

Dostosowano ponadto nazewnictwo do obowiązującego w znowelizowanej ustawie oraz 

uregulowano wszystkie relacje pomiędzy Gminą, a mieszkańcami miasta w kwestii odbioru 

różnego rodzaju śmieci.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  
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Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Przeworska. Poprosił o przystąpienie do głosowania za 

pomocą terminali do głosowania oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje  

Nr XIII/127/2019. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi 

Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Punkt 9 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zniesienia współwłasności nieruchomości”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że na poprzedniej sesji Rada Miasta 

Przeworska podjęła uchwałę o takim samym tytule. Dodał, że trakcie jej redagowania wkradł 

się błąd. Mylnie wykazano działki należące do Gminy Miejskiej Przeworsk i do osoby 

fizycznej. Po weryfikacji zapisów uchwały ze sporządzonym protokołem uzgodnień, 

przygotowano przedłożony radzie, poprawiony projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zniesienia współwłasności nieruchomości. Poprosił o przystąpienie do głosowania 

za pomocą terminali do głosowania oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje 

Nr XIII/128/2019. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi 

Załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. Przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 
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Punkt 10 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskich.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o prezentację uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że przedłożony Radzie, ww. projekt 

uchwały jest kontynuacją rozważań Rady Miasta Przeworska jeszcze z 2017 r. Przypomniał, 

że wówczas na jednej z Komisji Rady Miasta podjęto uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na  

dokonanie podziału geodezyjnego i sprzedaży wymienionych w omawianym projekcie 

uchwały działek. Dodał, że działki te, kiedyś stanowiły drogę dojazdową do nieruchomości, 

równoległą do ulicy Szpitalnej. Aktualnie nieruchomości mają dojazd od ulicy Szpitalnej,  

a ich właściciele są żywo zainteresowani ich wykupem. Oznajmił, że podziały geodezyjne 

działek zostały już wykonane.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości miejskich. Poprosił o przystąpienie do głosowania za pomocą terminali 

do głosowania oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje Nr XIII/129/2019. 

Uchwała oraz imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi Załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. Przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 11 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia 

działalności Gimnazjum nr 1 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Przeworsku”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie uzasadnienie do 

ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt uchwały został sporządzony  

w celu formalnego zakończenia działalności Gimnazjum Nr 1 im. Kardynała Wyszyńskiego 

w Przeworsku. Przypomniał, że Gimnazjum przestało funkcjonować w dniu 31 sierpnia 

2019r., ale dla potwierdzenia tego faktu, niezbędne jest podjęcie uchwały Rady Miasta 

Przeworska o zakończeniu działalności funkcjonowania Gimnazjum.  
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Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności Gimnazjum nr 1 im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego  

w Przeworsku. Poprosił o przystąpienie do głosowania za pomocą terminali do głosowania 

oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje Nr XIII/130/2019. Uchwała oraz 

imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi Załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu. Przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 12 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania leasingowego na samochód osobowy”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o prezentację uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że stan techniczny samochodów, którymi 

dysponuje Urząd Miasta Przeworska zwłaszcza stan techniczny samochodu z 1999 r., 

użytkowanego przez Straż Miejską, od 10 lat jest w bardzo złym stanie technicznym. Dodał, 

że drugi samochód służbowy niedługo będzie miał 10 lat. Oznajmił, że władze miasta podjęły 

decyzję o zakupie w formie leasingu operacyjnego samochodu, na użytek Urzędu Miasta oraz 

przeznaczeniu samochodu służbowego na potrzeby Straży Miejskiej, po odpowiednim jego 

oznakowaniu. Wyraził nadzieję, że posłuży on co najmniej kilka lat. Poinformował, że 

miesięczna rata leasingowa, uiszczana będzie przez okres 5 lat w kwocie 2.158 zł. Po tym 

okresie samochód zostanie wykupiony za kwotę 1.111 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 
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Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania leasingowego na samochód osobowy. Poprosił o przystąpienie do głosowania 

za pomocą terminali do głosowania oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 

12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje 

Nr XIII/131/2019. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi 

Załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Punkt 13 porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej 

prognozę finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie uzasadnienia do 

ww. projektu uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że projekt tej uchwały jest konsekwencją 

podjęcia przez Radę Miasta uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na 

samochód osobowy. Oznajmił, że ww. zobowiązania finansowe muszą zostać wprowadzone 

do wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił o przedstawienie opinii z prac 

Komisji przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżetowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Przeworska.  

 

Pan Mateusz Kowal Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetowo-

Gospodarczej Rady Miasta Przeworska powiedział, że komisja ww. projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poprosił Przewodniczącego Komisji 

Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska o przedstawienie opinii z prac komisji.  

 

Pan Wacław Krupa Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska powiedział, że projekt ww. uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, 

przeszedł do procedury głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej 

prognozę finansowej Gminy Miejskiej Przeworsk. Poprosił o przystąpienie do głosowania za 

pomocą terminali do głosowania oraz podniesienie ręki. Ogłosił wyniki głosowania: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Stwierdził, że ww. uchwała została podjęta i otrzymuje  

Nr XIII/132/2019. Uchwała oraz imienny wykaz głosowania nad jej podjęciem stanowi 
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Załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. Przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 

 

Punkt 14 porządku obrad: „Informacja o zgłoszonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym do Biura Obsługi Rady Miasta Przeworska nie wpłynęły żadne interpelacje, 

ani zapytania Radnych.  

 

Punkt 15 porządku obrad: „Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich 

sesjach i posiedzeniach Komisji Rady”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z radnych oczekuje 

odpowiedzi na wnioski zgłaszane na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji Rady. 

Wobec braku zgłaszających się, przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Punkt 16 porządku obrad: „Wolne wnioski i informacje.” 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, kto z radnych chciałby zabrać 

głos? Wobec braku zgłaszających się, zapytał, czy ktoś z obecnych na sali chciałby zabrać 

głos? Następnie udzielił głosu Panu Bogdanowi Sebzdzie Dyrektorowi Szkoły Podstawowej 

Nr 2 w Przeworsku.  

 

Pan Bogdan Sebzda Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Przeworsku powiedział, 

że od momentu powstania Gimnazjum w Przeworsku, niestety nie funkcjonowała kuchnia. 

Poinformował, że zaplecze kuchni było bardzo dobrze przygotowane. Dodał, że była ona  

w pełni wyposażona oraz przystosowana do gotowania i wydawania sporej liczby obiadów. 

Niestety, nie gotowano w niej posiłków. Oznajmił, że przygotowany został wniosek  

o doposażenie i wyremontowanie pomieszczeń kuchni, ale nie uzyskał on oczekiwanego 

dofinansowania z programów rządowych. Poinformował następnie, że zwrócił się z prośbą do 

Burmistrza Miasta Przeworska o pomoc finansową w realizacji tego przedsięwzięcia. 

Oświadczył, że po wielu zabiegach i staraniach, dzięki życzliwości Burmistrza Miasta 

Przeworska oraz Skarbnika Miasta Przeworska udało się wyremontować i uruchomić 

wspomnianą kuchnię od 23 września br. Powiedział, że w ciągu kilku dni wzrosła liczba 

wydawanych posiłków z 90 do 150 sztuk dziennie, przy ilości 366 uczniów. Podziękował  

w imieniu uczniów, ich rodziców oraz własnym Władzom Miasta za okazaną pomoc  

w powyższej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał Burmistrza Miasta Przeworska, 

czy zechciałby zabrać głos. Następnie udzielił Mu go. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska powiedział, że cieszy się z faktu powodzenia tej 

inwestycji, pomimo braku jej dofinansowania przez stronę rządową. Wyraził nadzieje, że  

w przyszłym roku uda się doposażyć tą kuchnię. Następnie podziękował za zaangażowanie 

się w osobistą i finansową pomoc rodzicom uczniów uczęszczających do Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Przeworsku w przy remoncie tej kuchni.  

 



14 

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy ktoś z obecnych na sali 

chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. Następnie udzielił głosu Pani Teresie 

Pienieckiej, mieszkance miasta.  

 

Pani Teresa Pieniecka stwierdziła, że widzi potrzebę budowy hospicjum  

w Przeworsku. Dodała, że w naszym mieście mieszka wiele osób wymagających opieki 

paliatywnej, pozostających bez opieki ze strony rodziny. Zapytała, czy w naszym mieście 

powstanie kolejne hospicjum? Następnie zapytała, czy możliwe będzie uruchomienie linii 

autobusowej Jarosław –Przeworsk - Kańczuga – Dynów - Brzozów/Nisko? Dodała, że takie 

bezpośrednie połączenie znacznie skróciłoby czas podróży osób chorych, zmuszonych do 

korzystania z usług specjalizującego się w leczeniu chorób onkologicznych szpitala  

w Brzozowie, nieposiadających własnego samochodu. Zapytała następnie o przyczynę 

likwidacji telefonu stacjonarnego na postoju TAXI, przy ul. 11 Listopada w Przeworsku. 

Zaproponowała ustawienie ławek przy ulicy Grunwaldzkiej, na wysokości Ogródka 

Jordanowskiego. Oznajmiła, że do tego celu można wykorzystać ławki stojące w sąsiedztwie 

bloku przy ul. Jagiellońskiej 3 w Przeworsku.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zapytał, czy Burmistrz Miasta Przeworska 

odniesie się do pytań pani Teresie Pienieckiej. 

 

Burmistrz Miasta Przeworska poinformował, że odbył kilka spotkań z potencjalnym 

inwestorem budowy prywatnego hospicjum w naszej miejscowości. Wskazał dwie możliwe 

lokalizacje tej inwestycji: na ulicy Głębokiej oraz na plebance, ponieważ MPZP przewiduje 

jedną z działek na wykorzystanie jej na usługi zdrowotne. Przypomniał, że na terenie miasta 

funkcjonuje niewielkich rozmiarów hospicjum przy ulicy Kilińskiego. Zaznaczył zarazem, że 

zapotrzebowanie starzejącego się społeczeństwa w naszym powiecie jest znacznie większe, 

od możliwości oferowanych przez tą placówkę opieki paliatywnej. Podkreślił jednocześnie, 

że nie są to zadania, które realizowane są przez Gminę Miejską Przeworsk. Wyraził następnie 

nadzieję na rychłe powstanie takiej placówki w naszym mieście. Odniósł się do możliwości 

powstania nowej trasy połączenia autobusowego w kierunku Brzozowa. Oznajmił, że  

w niedługim czasie będą prowadzone rozmowy z Zarządem PKS Jarosław, w trakcie których 

wystąpi z takową propozycją. Potwierdził konieczność powstania takiego połączenia dla osób 

korzystających z usług specjalistycznych szpitala w Brzozowie. Wyraził nadzieję, że jego 

postulaty w tej kwestii znajdą zrozumienie u przewoźnika i utworzenie bezpośredniego 

połączenia autobusowego pomiędzy Przeworskiem a Brzozowem będzie możliwe, być może 

w ramach nowych regulacji rządowych. Pan Leszek Kisiel odniósł się następnie do w kwestii 

ustawienia ławki przy ulicy Grunwaldzkiej. Poinformował, że poprosił o ustalenie właściciela 

wspomnianych ławek, stojących obok bloku przy ulicy Jagiellońskiej 3 w Przeworsku. Dodał, 

że nie są one własnością Gminy Miejskiej Przeworsk i nie może nimi swobodnie 

dysponować. Oznajmił, że w przyszłym roku planowana jest przebudowa wejścia na plac 

Ogródka Jordanowskiego. Zadeklarował ustawienie ławki przy ulicy Grunwaldzkiej. 

Oznajmił, że stacjonarny numer telefonu TAXI był własnością osób prywatnych, 

wykonujących w naszym mieście usługi transportowe osób. W ostatnim czasie nie było 

podmiotów gospodarczych w naszym mieście, które świadczyły takie usługi w naszej 

miejscowości, tym samym zlikwidowano również telefon stacjonarny. Obecni Taksówkarze 

posługują się telefonami komórkowymi. Pan Leszek Kisiel zadeklarował przygotowanie 

zestawienia numerów telefonów do taksówkarzy i przekazanie ich Pani Marii Pienieckiej.  
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Pani Teresa Pieniecka podziękowała za udzielenie odpowiedzi na przedstawione 

zagadnienia. Następnie stwierdziła, że poradzi sobie w kwestii numerów telefonów na TAXI 

w Przeworsku.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska przypomniał, że realizowany jest aktualnie 

punkt porządku obrad „Wolne wnioski i informacje”. Zapytał, czy ktoś z obecnych na sali 

chciałby zabrać głos. Wobec braku chętnych do zabierania głosu, poinformował że msza św. 

zamówiona od Rady Miasta Przeworska za zmarłą Agnieszkę Gondek zostanie odprawiona  

w dniu 13 czerwca 2020 r. o godz. 18 00 w Kościele p.w. Chrystusa Króla w Przeworsku.  

 

Punkt 17 porządku obrad: „Zakończenie sesji”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Przeworska zamknął posiedzenie sesji Rady Miasta 

Przeworska słowami: „Zamykam XIII zwyczajną sesję Rady Miasta Przeworska, dziękuję 

bardzo. Do widzenia. ” 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowały: Bogumiła Ptaszyńska …………………………..... 

    Katarzyna Obłoza ………………………..……… 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miasta Przeworska 

 

Tomasz Majba  


